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در راستای بررسی مشکلات فضاهای آموزشی صورت پذیرفت:

دیدار رئیس مجمع نمایندگان آذربایجان شرقی با مدیرکل نوسازی مدارس استان

در راستای بررسی مشکلات فضاهای آموزشی، علیرضا نوین، نماینده مردم شریف تبریز، آذرشهر و اسکو با مدیرکل

نوسازی مدارس آذربایجان شرقی دیدار نمود.

به گزارش روابط عمومی اداره کل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس آذربایجان شرقی، فرهاد فرهودی، مدیرکل نوسازی مدارس استان در این دیدار ضمن ارائه گزارشی از نوسازی،

توسعه و تجهیز مدارس در آذربایجان شرقی و حوزه انتخابیه تبریز، آذرشهر و اسکو گفت: بسیار خرسندیم که امروزه نمایندگان محترم مجلس، همواره در امر مدرسه سازی یار و

یاور اداره کل نوسازی مدارس استان هستند.

وی افزود: رویکرد اصلی اداره کل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس آذربایجان شرقی در طی سال های اخیر، تکمیل پروژه های نیمه تمام خیری بوده است به طوری که در سال های

گذشته در راستای مشارکت دولت با خیرین و گاه با عدم تخصیص به موقع اعتبارات دولتی، سرعت مشارکت خیرین بیشتر از تزریق اعتبار توسط دولت بوده است به طوری که در

سال ۱۴۰۰, ۵۱۲ پروژه نیمه تمام در استان وجود داشت که به همت تلاش های شبانه روزی همکارانم در نوسازی مدارس، حدود ۳۰۰ پروژه تکمیل و به بهره برداری رسیده است و

پیش بینی می شود تا در ۲ سال آینده شاهد تکمیل تمامی پروژه های نیمه تمام آموزشی موجود در استان باشیم.

فرهودی با بیان این که اعتبارات ملی و استانی اداره کل نوسازی مدارس آذربایجان شرقی، سالانه ساخت ۵۰ الی ۶۰ پروژه آموزشی را کفاف می دهد، گفت: به همت همکارانم در

اداره کل نوسازی مدارس استان و مساعدت خیرین محترم مدرسه ساز، سالانه در حدود ۱۰۰ مدرسه را تحویل اداره کل آموزش و پرورش استان می دهیم.

وی ادامه داد: همچنین در طی سال اخیر، توانسته ایم تا منابع اعتباری گوناگونی از جمله مسئولیت های اجتماعی شرکت نفت و مس سونگون را به امر مقدس مدرسه سازی

جذب نماییم که خود نشان از همت والای همکارانم در اداره ک نوسازی مدارس آذربایجان شرقی را دارد.

این مقام مسئول در نظام تعلیم و تربیت استان ضمن اشاره به رکورد شکنی آذربایجان شرقی در بحث سرانه آموزشی گفت: امسال توانستیم تا بر اساس قولی که ۲ سال پیش داده

بودیم، میانگین سرانه آموزشی استان را از متوسط کشوری افزایش دهیم که این رخداد برای اولین بار در تاریخ آموزش و پرورش استان اتفاق افتاد و بر این اساس توانستیم تا

متوسط سرانه آموزشی استان را از 5/17 به 5/61 برسانیم که از میانگین کشوری که 5/28 بود، افزایش دادیم که افتخاری برای جامعه فرهنگی استان است.

وی در پایان خطاب نماینده مردم شریف تبریز، آذرشهر و اسکو در مجلس شورای اسلامی ضمن قدردانی بابت دلسوزی برای فضاهای آموزشی استان گفت: امیدواریم تا با رهنمود

ها و تلاش های شما عزیزان در مجلس شورای اسلامی، بتوانیم تا در اصلاح شاخص های اعتباری و مشکلات دیگر، گام های موثری برداریم.

همچنین در ادامه این دیدار، علیرضا نوین، نماینده مردم شریف تبریز، آذرشهر و اسکو در مجلس شورای اسلامی نیز ضمن قدردانی از فعالیت های شبانه روزی مدیرکل جهادی و

کارکنان اداره کل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس آذربایجان شرقی گفت: امروزه تکریم خیرین و جلب دوباره اعتماد و ایجاد انگیزه در آنان باید در اولویت قرار گیرد و این امر با

تزریق به موقع اعتبارات دولتی میسر خواهد بود چرا که یقینا تبریز بهشت خیرین است و باید سهم بیشتری داشته باشد.

وی افزود: مردم تبریز از گذشته کارهای بسیار خوبی را انجام داده اند و باید برای این عزیزان وقت بگذاریم و باید توجه داشته باشیم که آموزش و پرورش یک فضای سیاسی

نیست بلکه فضایی برای تربیت آینده سازان جمهوری اسلامی در تراز انقلاب اسلامی و بر اساس منویات مقام معظم رهبری (مدظله العالی) است.

رییس مجمع نمایندگان آذربایجان شرقی اظهار داشت: امروزه در ساخت و ساز و فعالیت های عمرانی در کل کشور دچار مشکل هستیم و معتقدیم که برنامه ریزی درست و

هوشمندانه، اصلی ترین راه برای اصلاح این رویه است فلذا فکر اساسی لازمه ایجاد تحول در منابع اعتباری استان آذربایجان شرقی است.

وی در پایان بیان کرد: همچنین ما نمایندگان مجلس نیز باید نیاز ها و سرانه استان را جبران نماییم تا شاهد تحولی برای فضاهای آموزشی آذربایجان شرقی و تربیت آینده سازان

جمهوری اسلامی باشیم.
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